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Referat fra bestyrelsesmødet fredag den 8. juni 2018                              
 
 
1. Hjemmesiden 
Vigtigt at hjemmesiden er levende, og alle opfordres til at tage billeder og skrive små nyheder til 
hjemmesiden. 
Henrik Falcon kontaktes for en gennemgang af hjemmesiden på et kommende bestyrelsesmøde.  
 
 
2. Facebook-siden 
Bestyrelsen indhenter adgangskoden til grundejerforeningens Facebook-side. 
Bestyrelsen opfordres til at tage billeder og lægge små opslag på Facebook, selv om hjemmesiden 
er den primære informationskilde. 
 
 
3. Fordeling af arbejdsopgaver til bestyrelsen  
Vejskilte afvaskes – og defekte skilte tælles op for en eventuel udskiftning. 
 
Oversigtstegning over drænene. 
Der arbejdes på at få lavet en professionel og opdateret tegning over samtlige dræn i 
grundejerforeningen. 
Dels er der de gamle utydelige tegninger der skal tegnes op, og dels skal dræn og brønde tilføjes. 
Det opmåles med GPS. 
Der er indhentet tilbud på indtegningen, men den samlede pris er pt. ikke udmeldt, da det kræver 
særlige tegneprogrammer at håndtere opgaven. 
 
Når dræn- og matrikelkort er udarbejdet, lægges de på hjemmesiden. 
 
 
4. Gennemgang af referat fra Generalforsamlingen 
Referatet blev gennemgået, inden fremsendelsen til dirigenten Torben Skriver for godkendelse og 
underskrift. 
Referatet fremsendes til Henrik Falcon til opslag på hjemmesiden. 
 
 
5. Eventuelt 
Af hensyn til tømning af skraldespandene er det vigtigt at vejprofilerne beskæres. 
Der lægges et billede af vejprofilen på hjemmesiden. 
 
Der er 5 steder, hvor der skal kigges på drænene, og gerne i august/september måned. 
 
Der indhentes tilbud på samtlige opgaver og på dækslerne der skal rettes. Tilbuddene forventes 
modtaget inden for en måned. 
 
 
 


